
Драган Човић: Треба уважавати став Београда о Косову - у супротном имамо проблеме са Србима у БиХ
четвртак, 23 мај 2019 15:09

 Лидер Хрватске демократске заједнице БиХ (ХДЗ БиХ) Драган Човић изјавио је да не
може бити преливања кризе с Косова на БиХ.

  

  „Ако ми знамо шта хоћемо, криза се не може прелити“, рекао је Ћовић за БХРТ.  

Он сматра да постоји глобални интерес у вези са Косовом, али и жеља Европе да
помогне у решавању проблема између Србије и Косова, о чему, како је казао, сведочи и
недавни састанак који су организовали немачка канцеларка Ангела Меркел и француски
председник Емануел Макрон.

  

„БиХ ту не би смела имати неки свој претеран утицај или допринос, ако то не траже две
стране, односно Република Србија, чији се устав на неки начин мора уважавати“, навео
је Човић.

  

Он је нагласио да је увек говорио да ће уважавати оно што је став Београда.

  

„У супротном, ми имамо проблеме са српским народом у БиХ, имамо проблем са
Републиком Српском у БиХ“, нагласио је лидер ХДЗ БиХ.

  

Човић је даље навео да у Федерацији БиХ не постоји руски утицај, оценивши
злонамерним писање медија о томе да се тајно састаје с неким људима у Хрватској и да
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је, наводно, експонент руске политике у БиХ за улазак руског капитала у компаније
попут мостарског Алуминија.

  

„Ја бих рекао да тај утицај уопште не постоји у значајном делу БиХ. Кад погледате наше
окружење видећете да то није ни изблиза онако како то неко жели да представи“, казао
је он.

  

Према Човићевим речима, тај утицај значајно, али не и у потпуности, постоји у Србији.

  

(Бета)
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